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PROTOKÓŁ 

obrad XVII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 30 stycznia 2020 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1005 

Zakończenie obrad o godz. 1235 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 13 

Radni nieobecni  - 2 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XVII sesji 

zwyczajnej, stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał 

wszystkich radnych, Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników 

jednostek organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Wystąpienie przedstawiciela lokalnej grupy działania Stowarzyszenia Krainy Drwęcy  

i Pasłęki; 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

5. Zapytania, wolne wnioski; 

6. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie na 2020 r. 

7. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2020 r. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie 
a) publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miłakowo 

b) sprzedaży mienia komunalnego; 

c) sprzedaży mienia komunalnego; 

d) dzierżawy mienia komunalnego; 

e) przyznania pierwszeństwa w nabyciu oraz wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej lokali niemieszkalnych; 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035; 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2020 r.; 

9. Interpelacje radnych; 

10. Zamknięcie obrad.  
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Radny Andrzej Nagraba złożył formalny wniosek, aby z porządku obrad zdjąć punkt 8 d  

„Uchwała w sprawie dzierżawy mienia komunalnego” ze względu na dyskusję, która miała 

miejsce na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 28 stycznia 2020 r., na którym podjęto 

decyzję o późniejszym terminie przedstawienia niniejszej uchwały ze względu na potrzebę 

przeprowadzenia wizji lokalnej. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zmiany porządku obrad. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radny. 

Przewodniczący Rady - poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Przewodniczący Rady - przedstawił wniosek, który wpłynął do biura rady dotyczący 

„Uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, 

których zarządcą jest Gmina Miłakowo” i zaproponował wprowadzenie tego punktu w miejsce 

zdjętej z porządku obrad uchwały czyli w ramach punktu 8 d. 

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zmiany porządku obrad. 

„Za” przyjęciem wniosku głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymało się” 0 radny. 

Przewodniczący Rady - poprawka została przyjęta jednogłośnie. 

Nie zgłoszono więcej uwag do porządku obrad 

3. Wystąpienie przedstawiciela lokalnej grupy działania Stowarzyszenia Krainy Drwęcy  

i Pasłęki . 

Alicja Rogowski – przedstawiła ogólną działalność LGD. 

Ilona Grabowska -  przedstawiła działalność LGD na terenie gminy Miłakowo i sąsiednich gmin. 

 

Prezentacja  

wg załącznik nr 3 do protokołu 

  

Przewodniczący Rady – podziękował za przedstawienie informacji. 
 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami. 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski przedstawił informację z prac między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 4 do protokołu 

5. Zapytania, wolne wnioski. 

 

Radny Andrzej Nagraba – zapytał o przyczyny podwyżki opłat za śmieci, jak również o 

opłatę za śmieci niesegregowane. 

Radny Józef Pełka –  przedstawił odpowiedź, którą otrzymał na temat remontu drogi Orneta 

– Morąg. Zapytał Pana Burmistrza o plan remontów dróg na terenie gminy Miłakowo w 2020 

r. 

Radny Roman Proć – zapytał o bonifikaty w opłatach za śmieci, czy dotyczy ona dla 

gospodarstwa czy od osoby. 
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Burmistrz Miłakowa - wyjaśnił, iż jest ona naliczana dla gospodarstwa. 

Radna Aneta Machnyk – odniosła się do publikacji biuletynu informacyjnego. Zapytała czy 

informacje o działaniach gminy nie będą już publikowane w Gazecie Morąskiej. Zwróciła się 

również z prośbą o przedstawienie warunków funkcjonowania programu polska cyfrowa na 

terenie gminy.  

Przewodniczący Rady – zapytał o opłaty za śmieci w przypadku  przedsiębiorców  

i cmentarza oraz zwrócił uwagę na możliwość bonifikaty w opłatach dla wspólnot 

mieszkaniowych, które mają możliwość zrobienia kompostownika. Złożył również wniosek 

o wykonanie kilku stopni w miejscu przejścia z plaży na ścieżkę dydaktyczną. Nawiązał także 

do wniosku złożonego do Zarządu Dróg Wojewódzkich o przebudowę skrzyżowania ul. 

Okrężna, ul, Kaszubska, ul Kopernika. Zapytał o postęp realizacji przejęcia działki z 

przeznaczeniem na parking na skrzyżowaniu ul. Przemysłowa i Kopernika. Dopytał się również 

o utwardzenie dróg w Boguchwałach i Książniku. 

Burmistrz Miłakowa – odpowiadając na pytania, poinformował, iż sprawy dotyczące śmieci 

są jeszcze na etapie uzgodnień. W dniu 31 stycznia 2020 r. ma się odbyć ostateczne walne 

zgromadzenie, na którym mają być uzgodnione wszystkie sprawy. Do wprowadzenia ustawy 

śmieciowej zakład w Rudnie miał możliwość zarobić na wytwarzanych frakcjach śmieci. Dziś 

jest to niemożliwe, wzrosła opłata marszałkowska oraz wiele rzeczy, które reguluje sama 

ustawa ma wpływ na kalkulacje kosztów opłat za śmieci. Wyjaśnił, iż bonifikata jest możliwa 

dla gospodarstwa. Podziękował, za pismo złożone w sprawie remontu drogi Orneta – Morąg, 

dzięki czemu istnieje możliwość na polepszenie dróg na terenie gminy. Poinformował również, 

że jeżeli program dotyczący dróg samorządowych zostanie ogłoszony, to gmina Miłakowo 

będzie aplikować o fundusze. Zwrócił uwagę na drogę w Stolnie, której część stanowi droga 

powiatowa. W sprawie Gazety Morąskiej podkreślił brak  zadowolenia ze współpracy z 

redaktor naczelną. Stwierdził, że przekazywanie informacji w formie biuletynie jest znacznie 

lepsze, a sam biuletyn ma ukazywać się co kwartał. Dodatkowo poinformował o rezygnacji z 

współpracy z telewizją Kopernik. 

Sekretarz Justyna Zabiełło –polska cyfrowa jest to program rządowy, beneficjentami są 

mieszkańcy, ale realizatorem jest Urząd Marszałkowski. Założenie to zlikwidowanie z mapy 

polski tzw. „białych plam” by wszyscy mieszkańcy mieli dostęp do szerokopasmowego 

Internetu. 

Zastępca Burmistrza – bonifikata przy opłacie za śmieci dla posiadaczy kompostownika 

dotyczy tylko tylko gospodarstw indywidualnych. 

Burmistrz Miłakowa – schodki na plaży - jeżeli jest to możliwe zostaną wykonane. W sprawie 

przebudowy skrzyżowania w przyszłym tygodniu uda się do Zarządu Dróg Wojewódzkich. 
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Odnośnie parkingu trwają procedury związane z przejęciem. W drugim etapie remontu drogi w 

Boguchwałach zaplanowano wykonanie chodników. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy będzie możliwość na działce wspólnoty postawienie 

kompostownika. Zapytał również na jakich zasadach będą odbierane śmieci od 

przedsiębiorców i z cmentarza. Poprosił również o przedstawienie szczegółów tworzenia 

biuletynu. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, że nie wypracowano jeszcze dokładnie metody 

pozyskiwania informacji do biuletynu, ale nie przewiduje się wprowadzania cenzury.  

Zastępca Burmistrza – poinformował, iż na ostatniej stronie biuletynu jest adres e-mail, na 

który można wysyłać informacje do biuletynu. 

Przewodniczący Rady –  zapytał o koszt biuletynu. 

Zastępca Burmistrza – jednorazowy wydatek, czyli nakład w ilości 2 tys. egzemplarzy to  

kwota 714 zł. 

Sekretarz Justyna Zabiełło – podkreśliła, że jeden artkuł w Gazecie Morąskiej to koszt 500-

600 zł. 

Burmistrz Miłakowa – poinformował, iż kwestie dotyczące śmieci dla przedsiębiorców nie 

były jeszcze poruszane, gdyż w obecnej chwili związek skupia się na zasadach odbioru śmieci 

od gospodarstw domowych. 

Radny Andrzej Nagraba – zapytał, jak wygląda sytuacja ze śmieciami niesegregowanymi. 

Pochwalił również wydanie biuletynu i zaproponował aby zaangażować rady sołeckie w jego 

tworzenie. 

Burmistrz Miłakowa – stwierdził, że istnieje potrzeba informowania mieszkańców o tym co 

się dzieje w gminie. W kwestii opłat za śmieci stwierdził że opłata w kwocie 22 zł to niejako 

nagroda, wiec restrykcyjną ceną będzie cena za śmieci niesegregowane Obecnie priorytetem 

jest segregacja śmieci. 

Radny Andrzej Nagraba – zgodził się, że powinniśmy segregować. Zwrócił jednak uwagę na 

firmę, która odbiera śmieci. Uważa, że ta firma też powinna przyjeżdżać odpowiednimi 

samochodami do segregacji, ponieważ mieszkańcy segregują a mimo to wszystkie śmieci 

trafiają do jednego samochodu. 

Radny Roman Proć –  zadał pytanie Sekretarz czy jest wiadome jaka część gminy pokryta jest 

siecią światłowodową. 

Sekretarz Justyna Zabiełło – nie dysponujemy takimi informacjami, można je uzyskać  

w Urzędzie Marszałkowskim. 

Radny Henry Zalewa – nawiązał do odbioru śmieci. 
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Radny Andrzej Nagraba – stwierdził, że na terenie miasta faktycznie wywóz poszczególnych 

grup śmieci odbywa się w różnych terminach, ale na terenie sołectw to już nie funkcjonuje. 

Radna Hanna Walczyk - nawiązała do porozrzucanych śmieci na terenie sołectw oraz 

nieterminowego odbioru śmieci. 

 

 Przerwa 10 min 

6. Przedstawienie planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej w Miłakowie na 2020 r. 

 

Radna Justyna Gołębiewska-Farys – przewodnicząca komisji oświaty, kultury, sportu  

i spraw społecznych.  

Plan Pracy  

wg załącznika 5 do protokołu  

 

Radna Hanna Walczyk – przewodnicząca komisji budżetu, finansów, inwestycji i remontów. 

 

Plan Pracy 

wg załącznika 6 do protokołu 

 

7. Przedstawienie planu pracy Rady Miejskiej w Miłakowie na 2020 r. 

Przewodniczący Rady - przedstawił plan pracy rady na 2020 r. 

Plan Pracy 

wg załącznika 7 do protokołu 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Miłakowo 

 

Zastępca Burmistrza Krzysztof Żarnoch - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówił 

powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie publicznych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Gminę Miłakowo została 

przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVII/ 106 /2020 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

 

b) sprzedaży mienia komunalnego 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 
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 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XVII/ 107 /2020 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

c) sprzedaży mienia komunalnego 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XVII/ 108 /2020 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 

 

d) ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest 

Gmina Miłakowo. 

 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 14 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za 

zajęcie pasa drogowego dla dróg, których zarządcą jest Gmina Miłakowo została przyjęta.  

 

Uchwała Nr XVII/ 109 /2020 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

 

 

e) przyznania pierwszeństwa w nabyciu oraz wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze 

bezprzetargowej lokali niemieszkalnych – 12 za, przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

 

Anna Tomasz - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały. 
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Radny Andrzej Nagraba – zapytał się czy nie powinno się dokonać waloryzacji stawek. 

 

Anna Tomasz – odpowiadając stwierdziła, że na pewno było to rozważane przy pisaniu 

projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt uchwały, po czym 

poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 1 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 16 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyznania pierwszeństwa w nabyciu 

oraz wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej lokali niemieszkalnych została 

przyjęta.  

 

Uchwała Nr XVII/ 110 /2020 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

 

f) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 

Skarbnik Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2020-2035 została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XVII/ 111 /2020 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

 

g) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2020 r. 

Skarbnik Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały. 

 

Przewodniczący Rady – przeczytał dwa artykuły dotyczące wcześniejszej termomodernizacji 

hali Zespołu Szkół. 

 

Burmistrz Miłakowa - wyjaśnił dlaczego ta inwestycja nie znalazła się w budżecie. 

Radna Aneta Machnyk – zapytała o stan hali na stan dzisiejszy. 

Radny Henry Zalewa - odniósł się artykułów prasowych przytoczonych przez 

Przewodniczącego Rady. 

Dyrektor ZSP im. Jana Pawła II w Miłakowie Izabela Kaszkin – wyjaśniła, iż wentylatory 

nie są używane, gdyż nie spełniają swojej roli, a sama hala jest dopuszczona do użytku. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak dalszych pytań odczytał projekt uchwały, po czym 

poddał go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radnych. 

  

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmiany w budżecie gminy Miłakowo 

na 2020 r. została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XVII/ 112 /2020 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

 

 

9. Interpelacje radnych – brak. 

10. Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XVII sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 

 


